
REFERAT SMU – Notodden vgs  

møte 12.02.25  
Til stede:  
Rektor Karl Agnar 
Ansatte: Matthew H, Torgeir Holla 
Skolehelse/ IMDI – Anna S 
Wan Lan Pam TEKC 
Halvor Øyen 2EE 
Sander Skauen 1ELA 
Celina Ljosland 2BUA 
Sanne Winsvold 2STB 
Mari Rinhaug 2BUA 
Marie Rinde Ung Helse 
Tuva Abrahamsen HO 
Iman  
 
1. Ny representant fra fylket – politisk nivå Veslemøy Våle Gjestrud skal være 

med i SMU 
2. Kantineundersøkelse er i gang  i samarbeid med elevrådet/ SMU , oppfordre til 

deltagelse for å nå målet på 200 respondenter 
3. Elevrådet jobbet med ulike spørsmål rundt trivsel, og god skole. Elevrådet 

innspill tas videre til elevtinget noe som var intensjonen. Elevrådet mener 
også at dette var mange gode innspill for vår skole og at dette burde være med 
i arbeidet for skoleutviklingen på Notodden vgs. « Innspill blant annet på for 
lite læringstrykk i kominasjonsklassen hvor elevene etterlyste mer fag og 
læringstrykk» Dette ville gi mer motivasjon, og viste behov for mer kontinuerlig 
evaluering av undervisning og kommunikasjon mellom elever og lærer om 
undervisningen og utbytte av denne. 

4. Aftershool  
- Basemøter etterlyste mer tilbud etter skolen f. eks volleyball i hallen 
- Andre tilbud? 

5. Skoleavslutning – Vidarvoll 
- Elevrådet og SMU ønsker å undersøke muligheten for også i år å ha 

avslutning for vg1 og vg2 på Vidarvoll. Skolen undersøker muligheten…. 
6. Skoleregler og læringsmiljø 

- Det har vært arbeid i klassene med skolereglene. Noen reagerte 
negativt på at en få fravær etter 15 min, eller har det vært gode 
prosesser på dette. 



- AMU ( de ansatte) har også meldt positivt tilbake på en mer grundig og 
felles jobb med skolereglene – spesielt viktig inn mot oppstart av neste 
skoleår. 

- Blant annet Russen etterlyste mer arbeid og opplysning rundt rus og 
seksuell oppdragelse. Skolen jobbe med et opplegg som kan ta opp 
disse temaene på årlig basis- skolen rusgruppe kommer med tiltak i 
løpet av våren 25.. 

7. Elevundersøkelse 24/25 
- Svarene for årets undersøkelse er basert på svarene til vg1 elevene 
- Omtrent som på landsgjennomsnittet, litt i underkant slik generelt sett. 
- Under nasjonalt på «elevdemokrati og medvirkning» 

i. Elevrådseminaret som skolen hadde var veldig bra. Der fikk en 
innsikt og vite hva de ulike jobbene innebærer 

ii. SMU er enig i at måten elever snakker til hverandre i enkelte 
klasser/ grupper er ubehagelig og for hardt. Det er ikke kult slik 
som de som gjør det tror. 

8. Kantine 

 

 

Neste møte 30.04.25 


